

# Anthony Housefather

Member of Parliament | Député

Mount Royal | Mont-Royal



HOUSE OF COMMONS  
CHAMBRE DES COMMUNES  
CANADA



Dear Friends,

It is my great pleasure to welcome you all to the Lord Reading Law Society's 75<sup>th</sup> anniversary celebrations! From the time I was an articling student, and the Lord Reading Law Society did an event for us at the Montefiore Club, this organization has been important to me.

Since 1948, this important organization has ceaselessly worked to promote and protect the interests of Jewish lawyers and jurists in the province of Quebec while serving as both a social group and a forum to exchange ideas and knowledge about evolving legal matters. As we celebrate this milestone anniversary, let us reflect on our province's history over the past decades and the monumental contributions of lawyers and jurists from our community therein. Our society has certainly made great strides in the acceptance of Jewish law students and professionals in Quebec's institutions since this organization was founded. Yet, at a time when we are faced with an alarming rise in hate and antisemitism around the world and right here in Montreal, it is essential that organizations like Lord Reading carry on their important activities and their mission to acknowledge contributions to the advancement of fundamental rights and freedoms and to support law students in our community as they face alarming antisemitism on campus. I applaud you for all your efforts and your great work to this end.

I would like to thank the Lord Reading Law Society's chair and board for giving me the opportunity to share these words of welcome with everyone on such an important occasion, I wish you all many more years of success!

Please accept my warm regards and best wishes.

Chers amis et amies,

C'est avec grand plaisir que je vous souhaite à tous la bienvenue aux célébrations du 75<sup>e</sup> anniversaire de l'Association de droit Lord Reading! Depuis l'époque où j'étais stagiaire et l'Association de droit Lord Reading a organisé un événement pour nous au Club Montefiore, cet organisme a été important pour moi.

Depuis 1948, cet important organisme travaille sans relâche à la promotion et à la protection des intérêts des avocats et des juristes juifs de la province de Québec, tout en servant à la fois de groupe social et de tribune pour échanger des idées et des connaissances sur l'évolution des questions juridiques. Alors que nous célébrons cet anniversaire marquant, réfléchissons à l'histoire de notre province au cours des dernières décennies et aux contributions monumentales des avocats et des juristes de notre collectivité qui y ont travaillé. Notre société a certainement fait de grands progrès dans l'acceptation des étudiants en droit et des professionnels juifs dans nos institutions québécoises depuis la fondation de cet organisme. Pourtant, au moment où nous faisons face à une montée alarmante de la haine et de l'antisémitisme partout dans le monde et ici même à Montréal, il est essentiel que des organismes comme Lord Reading poursuivent leurs activités importantes et leur mission de reconnaître les contributions à l'avancement des droits et libertés fondamentaux et d'appuyer les étudiants en droit de notre collectivité qui font face à un antisémitisme alarmant sur les campus. Je vous félicite de tous vos efforts et de votre excellent travail à cette fin.

Je tiens à remercier le président et le conseil de l'Association de droit Lord Reading de me permettre de partager ces mots de bienvenue en une occasion si importante, je vous souhaite à tous encore de nombreuses années de succès!

Veillez accepter mes salutations cordiales et mes meilleurs vœux.

Anthony Housefather  
Member of Parliament for Mount Royal  
Député de Mont-Royal  
[Anthony.Housefather@parl.gc.ca](mailto:Anthony.Housefather@parl.gc.ca)

**Mount Royal Office**  
4770 Kent Avenue, Suite 316  
Montreal, QC H3W 1H2  
Tel: 514-283-0171  
Fax: 514-283-2407

**Bureau à Mont-Royal**  
4770 avenue Kent, Bureau 316  
Montréal, QC H3W 1H2  
Tél: 514-283-0171  
Fax: 514-283-2407